
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 060/22-23  

中一至中五級課後溫習時段及安排 

敬啟者： 

 

本學年上學期考試將於二零二三年一月六日至十九日舉行，為鼓勵學生溫習，在考試

前作充份準備，以爭取更佳的學業成績，本校特設全校性課後溫習時段，詳情臚列如下： 

 

日 期 ： 二零二三年一月三日（星期二）至五日（星期四）（共 3天） 

時 間 ： 下午 3:45 – 下午 4:45 (1 小時) 

形 式 ： 學生在班主任協助下自行溫習 

級 別 ： 中一至中五級 

 

敬請 貴家長督促 貴子弟遵守上述之安排，以及留意放學時間。請於一月三日(星期

二)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有疑問，請致電 2443 9899 與班主任或

林素月老師聯絡。 

    此致 

貴家長 

                                              東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

____________________________ 謹啟 

   （陳妙霞）          

 

二零二二年十二月三十日 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                        

                       東華三院馬振玉紀念中學                  班號:        

行政通告 060/22-23 

課後溫習時段及安排 

 

 

敬覆者：本人為中 _______ 班學生 __________________ 之家長，已知悉考試期間課後

溫習安排，並將留意敝子弟離校返家之時間。 

 

此覆 
 
東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：______________________ 

 

 

家長姓名：______________________ 

 

 

二零二二年      月      日 

 



 

 
TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 060/22-23 

S1 to S5 After-school revision period arrangement 
  
 

30th December 2022 
  
Dear Parents 
 
To encourage students to get prepared for the exam, which will be held from 6th January to 
19th January 2023, there will be a 1-hour revision period arranged after school. The details are 
as follows: 
  

Date   : 3rd January 2023 to 5th January 2023 (Tuesday to Thursday) (3 days) 

Time   : 3:45pm - 4:45pm (One hour)  

Content : Students do their revision with the assistance of class teachers or subject teachers. 

Level   : S1 to S5 

 
Please kindly return the signed reply slip to the teacher-in-charge on 3rd January 2023 
(Tuesday). Please feel free to contact Ms. Lam So Yuet Mabel on 2443 9899 if you have any 
questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 
 


